
                

Αθήνα, 30 Ιουλίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: 1. Υπουργό Εθνικής Άμυνας, κ. Νικόλαο Δένδια 

2. Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού, κ. Κυριάκο 

Πιερρακάκη 

  

Θέμα: «230 κενές θέσεις στη Στρατιωτική Σχολή Ευελπίδων, μετά την 

ανακοίνωση των βάσεων εισαγωγής για το 2024». 

 

Η πρακτική εφαρμογής της Ελάχιστης Βάσης Εισαγωγής (ΕΒΕ) στα Ανώτατα 

Εκπαιδευτικά Ιδρύματα της χώρας, ήδη από τον πρώτο χρόνο που εισήχθηκε στο 

ελληνικό εκπαιδευτικό σύστημα, έχει δημιουργήσει σωρεία κενών θέσεων στα 

εκπαιδευτικά ιδρύματα της Ελλάδας. Χαρακτηριστικά παραδείγματα Ιδρυμάτων με 

κενές θέσεις αποτελούν και οι Ανώτερες και Ανώτατες Στρατιωτικές Σχολές. Φέτος, 

η Στρατιωτική Σχολή Ευελπίδων, η αιχμή του δόρατος του Ελληνικού Στρατού, 

ζητούσε 307 σπουδαστές ενώ, μετά την ανακοίνωση των βάσεων, διαπιστώθηκε ότι 

εισήχθηκαν μόλις 77 επιτυχόντες (ποσοστό κάλυψης 25%), εκ των οποίων, ζήτημα 

είναι αν θα παραμείνουν οι 45 εξ αυτών, καθότι στατιστικά, ένας αριθμός περί των 30 

σπουδαστών θα «κοπεί» στις εξετάσεις των αγωνισμάτων ή θα εγκαταλείψει 

οριστικά, μη μπορώντας να προσαρμοστεί στις συνθήκες και τις ιδιαίτερες απαιτήσεις 

της στρατιωτικής ζωής. 

Εκτός από τις 230 (!) κενές θέσεις στην Σχολή Ευελπίδων, σημαντικό πρόβλημα 

πλήρωσης και στελέχωσης παρουσιάζουν και οι παρακάτω Στρατιωτικές Σχολές: 

 14 στη Σχολή Ικάρων (Ιπτάμενοι) 

 8 στη Σχολή Αξιωματικών Νοσηλευτικής (Σ.Α.Ν) 

 148 στη Σχολή Μονίμων Υπαξιωματικών Στρατού (Σ.Μ.Υ - ΟΠΛΑ) 
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 60 στη Σχολή Μονίμων Υπαξιωματικών Αεροπορίας (Σ.Μ.Υ.Α - Κατεύθυνση 

Τεχνολογικής Υποστήριξης) 

 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Σκοπεύετε να καλύψετε τα κενά που έχουν δημιουργηθεί μετά τη φετινή 

ανακοίνωση των βάσεων εισαγωγής, και αν ναι, με ποιο τρόπο;  

2. Συμμερίζεστε την ανησυχία πολλών στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων, αλλά και 

έμπειρων αναλυτών, πως αν δεν αντιμετωπιστεί άμεσα και αποτελεσματικά το 

πρόβλημα της υποστελέχωσης των στρατιωτικών σχολών (και ειδικά της Σ.Σ.Ε) 

από τους νέους επιτυχόντες των Πανελλαδικών Εξετάσεων, θα περιοριστεί το 

αξιόμαχο του στρατεύματος, κάτι που εγκυμονεί κινδύνους για την επαρκή άμυνα 

της χώρας; 

3. Βλέποντας τις επιπτώσεις της ΕΒΕ, τόσο στις Στρατιωτικές Σχολές, όσο και σε 

πληθώρα ΑΕΙ, ειδικά της ελληνικής επαρχίας, θα επαναξιολογήσετε την πρακτική 

της Ελάχιστης Βάσης Εισαγωγής για την εισαγωγή φοιτητών/φοιτητριών στα 

ελληνικά ΑΕΙ; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Αθανάσιος Χαλκιάς 

Α’ Αθήνας 

 

 




